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פרופ' זכי שלום: לדעתי אם טראמפ היה עכשיו הנשיא האמריקאי המתקפה של ה-7 באוקטובר

לא היתה מתרחשת. עם כל הבעיות שלו – בלתי צפוי, קופצני ותזזיתי, הוא יצר מצב של רתיעה.

היכולות את  ניצלה  היא  מהסנקציות,  איראן  את  ושחרר  נכנס  שביידן  ברגע  באיראן.  פגע  הוא 

הכספיות והצבאיות הרבות שלה שמעניקות לה עוצמה גדולה. אם טראמפ יגיע לנשיאות חזרה,

אני חושב שמבחינה ביטחונית ואסטרטגית מצבה של ישראל יהיה טוב יותר.

הראיון התקיים במהדורה המרכזית של קול ברמה, בתאריך 17.6.2024.
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